

OFFER FACTS SHEET

Special Offer on Wakala Convenience Savings Account

Mashreq brings a special offer on Wakala Convenience Savings Account offering an anticipated profit of 4.50% per annum for the campaign period.

Offer Period	1 st March 2025 – 30 th June 2025
Segment	All Customers
Special Anticipated Profit	4.50% 4.60% - Exclusive for Emiratis
Minimum Balance Growth	No Minimum balance growth required, all fresh funds deposited in Wakala Convenience Savings Account will be considered
Available Currencies	AED and USD
Payout Mechanics	<p>Payout will be made in two tranches:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. For every month of the Offer Period, anticipated Profit @ 1.50% per annum will be credited soon after month end (which is the regular payout on the product) 2. <ol style="list-style-type: none"> a) Additional Special Anticipated Profit @ 3.00% per annum will be credited within 30 business days after the end of Offer Period b) Additional Special Anticipated Profit @ 3.10% per annum will be credited within 30 business days after the end of Offer Period
Payout Timelines	Within 30 business days after the end of the offer period
Payout On	<p>Incremental eligible average balance, that is, the lower of the two:</p> <ol style="list-style-type: none"> a. the difference between the average balance of Wakala Convenience Savings Account during the Offer Period and the Base,

Mashreq Al Islami (The Islamic Window of Mashreqbank PSC, a bank licensed and regulated by the UAE Central Bank)

Classification: Public

	b. The difference between the average of the total deposits in the Relationship Balance during the Offer Period and the Base,
Base	Statement balance as on 28 th February, 2025

Please refer to the offer Terms and Conditions for complete details.

Profit payout calculation details and illustrations can be found in the illustrations below.

Annexure 1: Profit Calculation

As defined in these Terms & Conditions, Special Anticipated Profit will be calculated on Incremental Eligible Average Balance as per the following formula:

Incremental Eligible Average Balance x Special Anticipated Profit Rate x 122*/360

*Number of days during the Offer Period i.e., from March 1, 2025 to June 30, 2025

Annexure 2: Incremental Eligible Average Balance Calculation (amounts in AED '000)

The below cases are for illustration purposes only. Reference must be made to Terms & Conditions

Case 1	Month End Balance		Offer Period Growth (Clause 1 of TnCs)	Average Balance	Incremental Average Balance	Eligible Incremental Average Balance (Glossary and Clause 2 of TnCs)
	February	June		March to June		
	<i>A</i>	<i>B</i>		<i>C = B minus A</i>		
Wakala Convenience Savings Account	100	125	25	125	25	25
All other liability accounts in Relationship Balance	50	150	100	150	100	
Relationship Balance	150	275	125	275	125	
Explanation:	The customer grew relationship balance by AED 125,000, with AED 25,000 through fresh funds in Wakala Convenience Savings Account and hence is eligible for Special Anticipated Profit in this Offer.					

Case 2	Month End Balance		Offer Period Growth (Clause 1 of TnCS)	Average Balance	Incremental Average Balance	Eligible Incremental Average Balance (Glossary and Clause 2 of TnCs)
	February	June		March to June		
	<i>A</i>	<i>B</i>		<i>C = B minus A</i>		
Wakala Convenience	100	125	25	125	25	15

Savings Account					
All other liability accounts in Relationship Balance	50	40	-10	40	-10
Relationship Balance	150	165	15	165	15
Explanation:	The customer grew balance in Wakala Convenience Savings Account by AED 25,000 however overall relationship growth is AED 15,000. Therefore, Special Anticipated Profit will be paid on the balance growth of AED 15,000 in Wakala Convenience Savings Account.				

Case 3	Month End Balance		Offer Period Growth (Clause 1 of TnCS)	Average Balance	Incremental Average Balance	Eligible Incremental Average Balance (Glossary and Clause 2 of TnCs)
	February	June		March to June		
	<i>A</i>	<i>B</i>		<i>C = B minus A</i>		
Wakala Convenience Savings Account	100	125	25	125	25	0
All other liability accounts in Relationship Balance	50	25	-25	25	-25	
Relationship Balance	150	150	0	150	0	
Explanation	The customer grew balance in Wakala Convenience Savings Account by AED 25,000 however there is no growth in overall Relationship Balance and hence there is no eligible growth for Special Anticipated Profit					

Case 4	Month End Balance		Offer Period Growth (Clause 1 of TnCs)	Average Balance	Incremental Average Balance	Eligible Incremental Average Balance (Glossary and Clause 2 of TnCs)
	February	June		March to June		
	<i>A</i>	<i>B</i>	<i>C = B minus A</i>	<i>D</i>	<i>E = D minus A</i>	<i>F</i>
Wakala Convenience Savings Account	100	75	-25	75	-25	0
All other liability accounts in Relationship Balance	50	100	50	100	50	
Relationship Balance	150	175	25	175	25	
Explanation:	The customer did not grow balance in Wakala Convenience Savings Account. However, there is a growth in overall Relationship Balance by AED 25,000 and hence there is no eligible growth for Special Anticipated Profit in Wakala Convenience Savings Account.					

Case 5	Month End Balance		Offer Period Growth (Clause 1 of TnCs)	Average Balance	Incremental Average Balance	Eligible Incremental Average Balance (Glossary and Clause 2 of TnCs)
	February	June		March to June		
	<i>A</i>	<i>B</i>	$C = B \text{ minus } A$	<i>D</i>	$E = D \text{ minus } A$	<i>F</i>
Wakala Convenience Savings Account	100	100	0	100	0	0
All other liability accounts in Relationship Balance	50	100	50	100	50	
Relationship Balance	150	200	50	200	50	
Explanation:	<p>The customer did not grow balance in Wakala Convenience Savings Account. However, there is a growth in overall Relationship Balance by AED 50,000 and hence there is no eligible growth for Special Anticipated Profit in Wakala Convenience Savings Account.</p>					

بيان معلومات العرض الترويجي

عرض خاص على حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"

عرض خاص من بنك المشرق على حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"، يقدم فائدة بنسبة 4.50% سنوياً خلال فترة الحملة الترويجية.

فترة العرض	من 1 مارس 2025 إلى 30 يونيو 2025
القطاع	جميع العملاء
الفائدة الخاصة المتوقعة	4.50% 4.60% - حصرياً للإماراتيين
الحد الأدنى لنمو الرصيد	لا يشترط حد أدنى لنمو الرصيد، سيتم احتساب جميع الأموال الجديدة المودعة في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم".
العملات المتاحة	الدرهم الإماراتي والدولار الأمريكي
آليات الدفع	سيتم سداد المبلغ على دفعتين كما يلي: 1. سيتم إيداع الفائدة المتوقعة بنسبة 1.50% سنوياً بعد نهاية كل شهر من فترة العرض الترويجي (وهي الدفعة المنتظمة للمنتج). 2. (أ) سيتم إيداع فائدة إضافية خاصة بنسبة 3.00% سنوياً خلال 30 يوم عمل بعد انتهاء فترة العرض الترويجي. (ب) سيتم إيداع فائدة إضافية خاصة بنسبة 3.10% سنوياً خلال 30 يوم عمل بعد انتهاء فترة العرض الترويجي.
الإطارات الزمنية للدفع	خلال 30 يوم عمل بعد انتهاء فترة العرض الترويجي
الدفع على	العائد على معدل الرصيد الإضافي المؤهل، والذي يكون الأقل من بين الخيارين التاليين: (أ) الفرق بين معدل رصيد حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم" أثناء فترة العرض الترويجي وبين الرصيد الأساسي.

الرقيد الأساسي	يشير إلى رصيد كشف الحساب بتاريخ 28 فبراير 2025.
	ب) الفرق بين معدل إجمالي الودائع في رصيد العلاقة المصرفية أثناء فترة العرض الترويجي وبين الرصيد الأساسي.

يرجى الرجوع إلى شروط وأحكام العرض للحصول على التفاصيل الكاملة
يرد أدناه تفاصيل حساب توزيع الأرباح والتوضيحات في قسم التوضيحات أدناه.

الملحق: 1 احتساب الفائدة

يتم حساب الفائدة الخاصة المتوقعة على معدل الرصيد الإضافي المؤهل وفقا للصيغة التالية كما
هو مُحدد في هذه الشروط والأحكام:

معدل الرصيد الإضافي المؤهل \times الفائدة الخاصة المتوقعة $\times 122^*$ / 360

* عدد الأيام أثناء فترة العرض الترويجي أي: من 1 مارس 2025 إلى 30 يونيو 2025

الملحق 2: حساب معدل الرصيد الإضافي المؤهل (المبالغ بالآلف - درهم إماراتي)

تم إدراج الحالات فيما يلي لأغراض الإيضاح فقط ويجب الرجوع إلى الشروط والأحكام

معدل الرصيد الإضافي المؤهل (المسرد والبند 2 من الشروط والأحكام)	معدل الرصيد الإضافي	معدل الرصيد	نمو فترة العرض الترويجي (البند 1 من الشروط والأحكام)	الرصيد في نهاية الشهر		الحالة 1
		من مارس إلى يونيو		يونيو	فبراير	
و	هـ = د - أ	د	ج = ب - أ	ب	أ	
25	25	125	25	125	100	حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"
	100	150	100	150	50	جميع حسابات الالتزام الأخرى في رصيد العلاقة المصرفية
	125	275	125	275	150	رصيد العلاقة المصرفية
<p>تمكن العميل من تحقيق نمو في الرصيد في حساب التوفير بمبلغ 125,000 درهم، منها استثمار أموال جديدة بمبلغ 25,000 درهم في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"، وبالتالي فهو مؤهل للحصول على فائدة خاصة متوقعة في هذا العرض.</p>						التفسير:

معدل الرصيد الإضافي المؤهل (المسرد والبند 2 من الشروط والأحكام)	معدل الرصيد الإضافي	معدل الرصيد	نمو فترة العرض الترويجي (البند 1 من الشروط والأحكام)	الرصيد في نهاية الشهر		الحالة 2
		من مارس إلى يونيو		يونيو	فبراير	
و	هـ = د - أ	د	ج = ب - أ	ب	أ	
15	25	125	25	125	100	حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"
	-10	40	-10	40	50	جميع حسابات الالتزام الأخرى في رصيد العلاقة المصرفية
	15	165	15	165	150	رصيد العلاقة المصرفية
<p>تمكن العميل من تحقيق نمو في الرصيد في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم" بمبلغ 25,000 درهم، لكن إجمالي النمو في رصيد العلاقة المصرفية هو 15,000 درهم فقط. لذلك، سيتم دفع فائدة خاصة متوقعة على نمو الرصيد بمبلغ 15,000 درهم في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم".</p>						التفسير:

معدل الرصيد	معدل الرصيد الإضافي	معدل الرصيد	نمو فترة العرض الترويجي	الرصيد في نهاية الشهر	الحالة 3
-------------	---------------------	-------------	-------------------------	-----------------------	----------

الإضافي المؤهل (المسرد والبند 2 من الشروط والأحكام)		من مارس إلى يونيو	(البند 1 من الشروط والأحكام)	يون يو	فبرا ير	
و	هـ = د - أ	د	ج = ب - أ	ب	أ	
	25	125	25	125	100	حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"
0	-25	25	-25	25	50	جميع حسابات الالتزامات الأخرى في رصيد العلاقة المصرفية
	0	150	0	150	150	رصيد العلاقة المصرفية
<p>تمكن العميل من تحقيق نمو في الرصيد في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم" بمبلغ 25,000 درهم، لكن لا يوجد نمو في إجمالي رصيد العلاقة المصرفية، وبالتالي، لا يوجد نمو مؤهل للحصول على الفائدة الخاصة المتوقعة.</p>						التفسير:

معدل الرصيد الإضافي المؤهل (المسرد والبند 2 من الشروط والأحكام) فبراير	معدل الرصيد الإضافي	معدل الرصيد		الرصيد في نهاية الشهر		الحالة 4
		من مارس إلى يونيو	نمو فترة العرض الترويجي (البند 1 من الشروط والأحكام) م	يونيو	فبراير	
و	هـ = د - أ	د	ج = ب - أ	ب	أ	
	-25	75	-25	75	100	حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"
0	50	100	50	100	50	جميع حسابات الالتزامات الأخرى في رصيد العلاقة المصرفية
	25	175	25	175	150	رصيد العلاقة المصرفية
لم يتمكن العميل من تحقيق نمو في الرصيد في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم". ومع ذلك، هناك نمو في إجمالي رصيد العلاقة المصرفية						التفسير:

بمبلغ 25,000 درهم، وبالتالي لا يوجد نمو مؤهل للحصول على الفائدة الخاطئة المتوقعة في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم".

معدل الرصيد الإضافي في المؤهل (المسرد والبند 2 من الشروط والأحكام م) فبراير	معدل الرصيد الإضافي	معدل الرصيد		الرصيد في نهاية الشهر		الحالة 5
		من مارس إلى يونيو	نمو فترة العرض الترويجي (البند 1 من الشروط والأحكام م)	يونيو	فبراير	
و	هـ = د - أ	د	ج = ب - أ	ب	أ	
	0	100	0	100	100	حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"
0	50	100	50	100	50	جميع حسابات الالتزام الأخرى في رصيد العلاقة المصرفية
	50	200	50	200	150	رصيد العلاقة المصرفية
لم يتمكن العميل من تحقيق نمو في رصيد حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم"، لكن هناك نمو في إجمالي رصيد العلاقة المصرفية بمبلغ 50,000						التفسير:

درهم، وبالتالي لا يوجد نمو مؤهل للحصول على الفائدة الخاطئة المتوقعة في حساب التوفير "حساب الوكالة الملائم".